

Title (en)
ANTI-NOISE PLUG.

Title (de)
SCHALLSCHUTZDÜBEL.

Title (fr)
CHEVILLE ANTI-BRUIT.

Publication
EP 0041958 A1 19811223 (DE)

Application
EP 80902229 A 19801203

Priority
CH 1087879 A 19791207

Abstract (en)
[origin: WO8101730A1] The anti-noise plug (1) is made in a single piece of elastic rubber material. It has a series of longitudinal thicknesses (5) which, upon insertion of the screw in the peg, are put under elastic pressure. The plug is appropriate for fixing screws as well as for noise dampening in building constructions. The plug is particularly appropriate for fixing conduits in buildings by means of fittings and screws.

Abstract (fr)
La cheville anti-bruit (1) est réalisée en une seule pièce en matériau caoutchouteux élastique. Elle présente une série de surépaisseurs longitudinales (5) qui, lors de l'introduction de la vis dans la cheville, sont mises sous pression élastique. La cheville sert à fixer des vis ainsi qu'à amortir la transmission du bruit à la construction. La cheville est applicable notamment à la fixation de conduites dans les bâtiments au moyen de ferrures et de vis.

IPC 1-7
F16B 13/14

IPC 8 full level
F16B 13/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
F16B 13/02 (2013.01)

Cited by
DE202017003172U1

Designated contracting state (EPC)
AT DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8101730 A1 19810625; EP 0041958 A1 19811223

DOCDB simple family (application)
CH 8000146 W 19801203; EP 80902229 A 19801203